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قدردانی از رؤسای استانی 

به سبک فدراسیون؛

ناظران جدید فدراسیون هندبال

با وجود غیبت در سمینار پیش فصل ناظران و داوران، اما 
به یکباره نام روسای یکی از هیات های استانی در لیست 
نمایندگان فدراسیون در هفته اول لیگ برتر باشگاه های کشور 
قرار گرفت. فصل جدید لیگ برتر هندبال مردان باشگاه  های 
کشور در سی و هفتمین دوره خود در سال ۱۴۰۳ با شرکت ۱۰ 
تیم و از روز یکشنبه ۱۵ مهرماه به میزبانی کرمان آغاز شد. روز 
دوم از هفته نخست لیگ برتر مردان دوشنبه ۱۶ مهرماه سال 

جاری با انجام چهار مسابقه به پایان رسید.
درحالی  که سمینار پیش فصل داوران و ناظران هندبال مردان 
ایران یک روز قبل از آغاز لیگ سی و هفتم یعنی روز شنبه 
چهاردهم مهرماه در سال استاد فارسی اکادمی ملی المپیک 
با حضور رئیس و دبیر فدراسیون هندبال برگزار شد که عصر 
همان روز راس ساعت ۱۵:۵۹ دقیقه روابط عمومی فدراسیون با 
همکاری کمیته داوران و مسابقات فدراسیون هندبال، اسامی 
هفته  در  فدراسیون  نمایندگان  همچنین  و  ناظران  داوران، 

نخست لیگ برتر هندبال مردان را اعلام کرد.
در شرایطی که رئیس هیات هندبال استان فارس یعنی »رضا 
غلامشاهی« در سمینار پیش فصل داوران و ناظران در تهران 
غایب بود )بنا بر اسناد و مدارک موجود و همچنین اطلاع 
رسانی هیات هندبال استان فارس که فقط نام آقایان، نکویی، 
شجاع و برادران مختاری را به عنوان ناظر اطلاع رسانی و در 
فضای مجازی از جمله شبکه اجتماعی اینستاگرام منتشر کرد( 
اما ازسوی فدراسیون هندبال نام غلامشاهی رئیس هیات 
استان فارس )بدون سبقه نظارت و داوری در سطوح پایبن تر 
از جمله لیگ دسته یک و دو( نام او در لیست نمایندگان هفته 

نخست لیگ برتر هندبال مردان قرار گرفت.
بر همین اساس وی در دیدار دو تیم شهید چمران لارستان و 
زغال سنگ طبس که به میزبانی لارستان و با قضاوت داوران، 
محمدامین پولادی و رضا شنبدی و همچنین ناظران فنی 
حامد بیات)رئیس هیات هندبال استان مرکزی( و علی ضامن 
آویش برگزار شد که نام رضا غلامشاهی ریاست هیات هندبال 
استان فارس نیز به عنوان نماینده فدراسیون در خبر منتشر 
شده بر روی سایت ،اعلام شد. به هرحال با تمام این تفاسیر 
به نظر می رسد فدراسیون هندبال قصد دارد اینگونه قدردانی از 
روسای استانی را به سبک خاص خود و یا حتی به صورت ویژه 
انجام دهد و قدردان تلاش ها و حمایت های روسای استانی از 

مجموعه فدراسیون هندبال باشد.
البته هنوز اوایل آغاز لیگ سی و هفتم و فصل جدید لیگ 
برتر هندبال مردان است، کم کم جامعه هندبال باید خود را 
آماده نظارت سایر روسای استانی کنند. باید صبر کرد تا دید 
آیا فدراسیون هندبال و در راس آن کمیته مسابقات و داوران 
به سایر روسای استانی قضاوت، نظارت یا نماینده فدراسیون 
بودن را در هفته های آتی لیگ برتر باشگاه های کشور هدیه 
می دهد یا خیر؟ پرسشی که برای رسیدن به پاسخِ آن، کمی 

زمان نیاز دارد...!

یاد و خاطره شهدا، به 
ویژه »شهید ابراهیم 

بالسینی« که 2 خرداد 
61 به مقام شامخ 

شهادت نائل گشت، 
گرامی باد

رویداد

پایگاه خبری »العربی الجدید« روز گذشته براساس اطلاعات خود نوشت که وزیر امور خارجه ایران طی روزهای آتی در سفری 
رسمی عازم قاهره خواهد شد و با مقامات مصری درمورد پرونده های مشترک و رویکرد دو کشور درخصوص تحولات منطقه 
رایزنی خواهد کرد. به نوشته این پایگاه، عراقچی قرار است در این سفر با عبدالفتاح السیسی رئیس جمهور، عباس کامل 
رئیس دستگاه اطلاعات و بدر عبدالعاطی وزیر خارجه مصر دیدار و گفت وگو کند. برپایه این گزارش، بحث و بررسی پرونده 
وضعیت منطقه دریای سرخ و یمن، تحولات نوار غزه، تجاوزهای رژیم صهیونیستی به لبنان و همچنین رایزنی درمورد راه 

های توقف تنش ها در دستور کار این سفر قرار دارد.

عراقچی به قاهره می رود

سرمقاله

بین  الملل

رژیم صهیونیستی به زعم خود در حالی به دنبال اجرای طرح 
موسوم به »ژنرال  ها« در شمال غزه است که صاحب این طرح به 

شکست آن اذعان کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، رای الیوم در مطلبی با اشاره به اوضاع 
شمال غزه آورده است: جنگ، کشتار، محاصره شدید، محرومیت، 
تحقیر، گرسنگی و فرار از مرگ به سمت مرگی دیگر، وصف حال 
ساکنان شمال غزه در نتیجه حمله نظامی رژیم صهیونیستی 
از چند روز قبل است که این منطقه را به جهنمی تبدیل کرده 
است. شمال غزه در معرض شدیدترین و خطرناک ترین مراحل 
جنگی قرار دارد که بیش از یکسال است رژیم صهیونیستی 
علیه این منطقه به راه انداخته است و به مکانی برای مرگ، 
سوختن و کشتار تبدیل شده است. این منطقه کوچک و جدا 
افتاده از دنیا در معرض انواع کشتار شنیع است. با وجود آمار 
بالای شهدا و ویرانی گسترده و خطرناکی که بیش از ۴۰۰ هزار 
سکنه این منطقه با آن روبرو هستند اما هیچ تحرک عربی یا 
بین المللی برای نجات ساکنان از مرگ انجام نمی شود و آنچه 
از طریق شبکه های اجتماعی بیان می شود، گواه این است که 
ای منطقه کوچک در آستانه مرحله ای خطرناک در راستای طرح 

موسوم به اسرائیل بزرگ قرار دارد.
رای الیوم ادامه داد: آنچه در شمال غزه می گذرد به ویژه در 
»بیت حانون، بیت لاهیا و جبالیا« در واقع در راستای اجرای 
طرح »بنیامین نتانیاهو« موسوم به طرح ژنرالها برای سیطره 
برای کل شمال و تبدیل آن به منطقه غیرقابل سکونت است. 
شدید  محاصره  از  آحارنوت«  »یدیعوت  صهیونیستی  رسانه 
اردوگاه جبالیا برای ماه  های طولانی خبر داد و آن را در راستای 
اجرای طرح ژنرالها برای کوچاندن حدود ۳۰۰ هزار نفر از شمال 
غزه به سمت جنوب آن دانست. مساحت شمال غزه حدود 
۱۱۰ کیلومتر یعنی معادل یک سوم مساحت غزه است. ارتش 
اشغالگر با محاصره جبالیا اقدام به جدا کردن شمال غزه شامل 
»بیت حانون، بیت لاهیا و جبالیا« از شهر غزه و ایجاد موانع 
کرده است. از زمان حمله ارتش اشغالگر به اردوگاه جبالیا و 
مناطق شمالی غزه سئوالاتی درباره اجرای طرح ژنرال  ها مطرح 
می شود که هدفش بیرون راندن ساکنان شمال غزه و تبدیل آن 

به منطقه نظامی حائل است.

رای الیوم نوشت: این درحالی است که صاحب طرح ژنرالها به 
شکست طرح خود در برابر پایداری و ایستادگی ساکنان غزه 
اذعان کرده و به ناتوانی اسرائیل در تحقق پیروزی بر حماس 
اذعان کرده است. »گئورا آیلند« صاحب این طرح به کانال ۱۲ 
تلویزیون رژیم صهیونیستی گفت: »پیروزی مطلق در غزه و لبنان 
محقق نخواهد شد و حماس و حزب الله تسلیم نخواهند شد 
و حملات ادامه خواهد داشت. تداوم جنگ در دو جبهه به نفع 
اسرائیل نیست و باید زمینه را برای راهکار سیاسی برای دو 

جبهه باز کنیم«.
»قاصد احمد« کارشناس نظامی اردنی نیز بیان کرد: آنچه ارتش 
اشغالگر در شمال غزه انجام می دهد طرح ژنرال  ها نیست 
بلکه کشتار جمعی است که هدفش کوچاندن فلسطینیان به 
منطقه »المواصی« ناامن در جنوب غزه در چارچوب طرح بزرگ 

صهیونیستی است.
وی افزود: ارتش اشغالگر به دنبال تقسیم غزه و بریدن آن به 
شکلی است که عملیات نظامی این رژیم را هموار کند. هدف 
کنونی تخلیه کامل شمال غزه یا حداقل کم کردن ساکنان آن 
است. واقعیت این است که اسرائیل از حیث نظامی شکست 
خورده است و فلسطینیان با وجود همه حملات اشغالگران 
حاضر به خروج از سرزمین خود نیستند. اسرائیل از یک سو 
به مقاومت و از سوی دیگر به ساکنان فشار وارد می کند. طرح 
صهیونیست ها تخلیه کامل غزه است. مرحله اول این طرح 
کوچاندن فلسطینیان به سمت »المواصی« با ارتکاب نسل کشی 
است. حملات شدید طرح نظامی نیست بلکه هدفش مجبور 

کردن مردم به آوارگی است.
حاتم »کریم الفلاحی« کارشناس امور نظامی و راهبردی نیز 
گفت: طرح ژنرال  ها با هدف سیطره بر شمال غزه و بیرون راندن 
ساکنان باقیمانده به مثابه جوهری بر روی کاغذ است و اجرای 
آن با مشکلات زیادی همراه است. طرح ژنرالها با هدف سیطره 
بر شمال غزه و کوچ دادن ساکنان است و این در راستای مرحله 

چهارم از جنگ زمینی در غزه است.
ایجاد  نخست  است  مرحله  دو  شامل  طرح  این  افزود:  وی 
محاصره و گرسنه نگه داشتن غیرنظامیان و گشودن معبری از 
راه جاده الرشید تا بتواند فلسطینیان را به مناطق مرکزی کوچ 

دهد و مراکز ایست و بازرسی در مسیر آن  ها قرار دهد. مرحله 
دوم شاهد حمله نظامی بزرگ به شمال غزه است که ارتش 
اشغالگر تخمین می  ند که ۵ هزار رزمنده مقاومت در آن باشد. 

هدف سیطره بر منطقه است.
الفلاحی تاکید کرد: ارتش اشغالگر با چالش های بزرگی روبرو 
لشکر  ندارد. ۵  موفقیت  کاغذی شانس  این طرح  در  است 
اسرائیل در این منطقه عملیات انجام داده و توفیقی به دست 
نیاورده اند. مشکل این است که اسرائیل با وجود عملیات مداوم 
کنترلی بر غزه ندارد و نظامیان کنونی توان اجرای طرح ژنرال ها 

را ندارند مگر اینکه نظامیانی خارج از غزه به کار گرفته شوند.
طرح موسوم به ژنرال  ها از سوی ژنرال »گئورا آیلند« که رئیس 
سابق شورای امنیت داخلی رژیم صهیونیستی بود، از ابتدای 
جنگ غزه مطرح شد. طبق این طرح مناطق شمالی غزه که 
شامل مناطق شمال با شهر غزه و گذرگاه »نتساریم« است به 
منطقه نظامی بسته تبدیل می شود. در جریان اجرای طرح، 
حدود ۶۰۰ هزار فلسطینی از مناطق شمالی به سمت جنوب از 
طریق گذرگاه های تعیین شده از سوی ارتش رژیم صهیونیستی 
رانده می شوند. محاصره کاملی بر منطقه اعمال و برای آنانی که 

در شمال غزه مانده کمکی ارسال نخواهد شد.

در شمال غزه چه می  گذرد؟

ناکامیطرحکاغذی»ژنرالها«
صمد خزایی 

آمریکا،  ارتش  »مارک میلی«، رئیس سابق ستاد مشترک 
دونالد ترامپ را یک »فاشیست تمام عیار« توصیف کرد و 
هشدار داد که وی در صورت پیروزی در انتخابات ریاست 

جمهوری، از منتقدانش انتقام می گیرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از »هیل«، بر اساس گزیده 
هایی از کتاب باب وودوارد، روزنامه نگار کهنه کار آمریکایی، 
مارک میلی، ژنرال بازنشسته و رئیس سابق ستاد مشترک 

ارتش در دولت قبلی آمریکا، دونالد ترامپ،   رئیس جمهوری 
سابق آمریکا و نامزد جمهوری خواهان را خطرناک ترین فرد 

تاریخ آمریکا می داند.
بر اساس مستندات این کتاب که قرار است به زودی در آمریکا 
منتشر شود، از آن جا که،  رئیس جمهوری به عنوان فرمانده 
کل قوا بر افسران بازنشسته نیز قدرت داشته و می تواند آن  ها 
را به دادگاه نظامی فرا بخواند،  میلی به شدت نگران است که 
ترامپ در صورت پیروزی در انتخابات ریاست جمهوری ماه 

آینده،  وی را در دادگاه نظامی محکوم کند.
از  انتقام  از  مدام  ترامپ  که  جا  آن  از  افزود:  گزارش  این 
منتقدانش صحبت می کند، احتمال محکوم کردن میلی از 

سوی او در صورت پیروزی در انتخابات وجود دارد.
وودوارد در بخشی از کتاب خود نوشته است: میلی که اغلب 
علیه ترامپ صحبت می کند، بی وقفه تهدید به مرگ می 
با هزینه شخصی  این تهدیدات  با  برای مقابله  شود. وی 
شیشه های ضد گلوله و پرده های ضد انفجار در خانه اش 

نصب کرده است.
بر اساس این کتاب استیو بنن، مشاور ارشد سابق ترامپ، 

در اوایل سال جاری فهرستی از افرادی را ارائه کرد که معتقد 
است ترامپ در صورت انتخاب برای دور دوم به نحوی از آن ها 
انتقام می گیرد. نام مارک میلی، اندرو مک کیب و جیمز 
کومی، از مدیران اخراج شده دفتر تحقیقات فدرال آمریکا 
)اف بی آی(، مارک اسپر،  وزیر دفاع سابق آمریکا و بیل بار، 

دادستان کل سابق آمریکا در این فهرست مشاهده می شود.
کار  کهنه  نظامیان  میان  در  ترامپ  از  انتقاد  افزود:  هیل 
آمریکایی بسیار گسترده است، تا جایی که مک ریون، ژنرال 
بلندپایه بازنشسته آمریکایی در مقاله ای برای واشنگتن پست 
در مورد ترامپ، وی را »شیطان« توصیف کرده و نوشت: هیچ 

چیزی برای جلوگیری از پیروزی شیطان باقی نمانده است.
مک کریستال، ژنرال بازنشسته نیروهای ویژه ارتش آمریکا، 
در اظهاراتی در شبکه تلویزیونی سی ان ان ترامپ را »فاسد« و 

»متقلب« خواند.
آمریکایی ها روز سه شنبه ۵ نوامبر ۲۰۲۴ )۱۵ آبان ماه ۱۴۰۳( 
پای  به  کشورشان  بعدی  جمهوری  رئیس  انتخاب  برای 
صندوق های رای می روند. برنده این انتخابات، دوره چهار ساله 

ریاست جمهوری را از ژانویه ۲۰۲۵ آغاز خواهد کرد.

»مارک میلی«: ترامپ یک فاشیست تمام عیار است
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نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج گفت: 
طوفان الاقصی هیمنه دروغین صهیونیست سفاک را از 
بین برد و به مردم منطقه و محور مقاومت جرات مضاعف 

بخشید.
»سیدمحمدمهدی  الله  آیت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حسینی همدانی« درخطبه های نماز جمعه این هفته کرج، 
فرا رسیدن سالروز میلاد با سعادت امام حسن عسگری)ع( 
تبریک گفت و افزود: بنا به فرموده این امام همام در پس 

سختی ها برای مومنان گشایش وجود دارد.
وی بیان کرد: امروز گرچه شرایط جهان اسلام و جبهه 
مقاومت با سختی همراه است اما بشارت پیروزی در مقابل 

صهیونیست ها و جبهه استکباری در پیش است.
امام جمعه کرج در ادامه با اشاره به دیگر دستاوردهای 
طوفان الاقصی یادآورشد: با طوفان الاقصی رژیم اسراییل 
دیگر وجاهت در دنیا ندارد و سیمای منفور آن آشکارتر شده 

است.
آیت الله حسینی همدانی افزود: امروز امنیت روانی اسراییل 
به هم خورده چنانچه شاهد بودیم تا ۲ سال گذشته کسی 
جرات نمی کرد به رژیم اسرائیل حرفی بزند اما حریمش 

ازبین رفته است.
وی در این بخش ازسخنان خود که با شعار مرگ براسراییل 
نمازگزاران همراه بود گفت: امروز شعار تمام مردم دنیا چه 
آن  هایی که انقلابی هستند و چه مردم عادی ،مرگ بر 

اسراییل و مرگ بر آمریکا است.

سازمان ملل نیز گوش به فرمان قدرت استکباری است
نماینده ولی فقیه در البرز دستاورد دیگر طوفان الاقصی را 
شناخت ملت از ناتوانی سازمان ملل عنوان کرد و افزود: در 
این زمینه نیز دنیا متوجه شد که سازمان ملل گوش به 

فرمان قدرت استکباری است و خاصیتی برای ملل ندارد.
آیت الله حسینی همدانی گفت: بنابراین دنیا متوجه شد 
سازمان ملل نمی تواند جلوی نسل کشی و جنایات را 

بگیرد.
وی در ادامه به فروپاشی رژیم غاصب در مناطق اشغالی 
اشاره کرد و افزود: اعتراضاتی در سرزمین های اشغالی 
را شاهد هستیم که گویای این مهم است که صنعت 

گردشگری و اقتصاد اسراییل به هم ریخته است.
امام جمعه کرج یاد آورشد: دشمنان اسلام تلاش کردند 
تا ایجاد شکاف فرقه ای در جهان اسلام داشته باشند اما 

با شهادت سید حسن نصرالله و اسماعیل هنیه توسط 
صهیونیست ها تمام نقشه های آنان به هم ریخت.

دارد  ادامه  توطئه های دشمنان  اگرچه  کرد:  اضافه  وی 
اما این شهادت ها هیچ مانعی در اراده محکم رزمندگان 

مقاومت بوجود نیاورد و آنان مصمم تر شده اند.
امام جمعه کرج با اشاره به فرمایشات رهبر معظم انقلاب 
درجمع نمازگزاران گفت: رژیم غاصب صهیونیستی نمی 
تواند چراغ مقاومت را خاموش کند و دیدیم که یک سال 
نسل کشی و جنایت داشت اما کاری از پیش نبرد و محور 

مقاومت مصمم تر شد.

ناکامی اسرائیل در از بین بردن هویت فلسطین
نماینده ولی فقیه در استان البرز ، ناکامی اسراییل را در از 
بین بردن هویت فلسطین را از دستاوردهای دیگر طوفان 
الاقصی برشمرد و افزود: این رویداد مسیر عادی سازی 

روابط کشورهای اسلامی با اسراییل را از بین برد.
وی با پرسشی مبنی براینکه اگر این اقدامات دستاورد 
نیست پس چه چیزی می تواند باشد، گفت: چرا بعضی ها 
حرف بی ربط می زنند؟ امروز تا پیروزی راهی نمانده و اگر 

به هر دلیل تعلل شود خسران است.
آیت الله حسینی همدانی تاکید کرد: به هیچ وجه نباید به 
یاوه گویان اعتنا کرد تا پیروزی قطعی باید راه را ادامه داد 
چراکه پرتو پیروزی دیده می شود؛ باید مراقب باشیم که در 
تله شایعه سازی دشمنان داخل نیفتیم و با استقامت در 
مسیر حق پیش رفت چراکه پیروزی مومنان قطعی است.

امام جمعه کرج گفت: همه این اتفاقات مقدمه پیروزی 
حزب الله و شروع حاکمیت مستضعفان در جهان است و 
ایران اسلامی روز به روز قوی تر می شود؛ نباید به عده ای 

غرب زده اجازه داد تا دراین مسیر سنگ اندازی کنند.
وی اضافه کرد: موفقیت هایی که در فروش نفت و سایر 
دستاوردها به رغم تحریم ها داشتیم در نتیجه آن بود که 
تن به نقشه های استکبار ندادیم ؛ طیف غرب زده امروز با 
بیان مختلف دنبال این هستند که استقلال کشور از بین 
ببرند و از رئیس جمهور انتظار داریم که فاصله خود را با 
برخی افراد حفظ کند و نگذارند مسیر پیشرفته به جای 

اول بازگردد .
آیت الله حسینی همدانی گفت: طوفان الاقصی زبونی رژیم 
غاصب را به جهان نشان داد؛ اگر آمریکا از اسرائیل حمایت 
نکند نمی تواند خود را نجات دهد؛ همه دیدیم که گنبد 

آهنین چه برسرش آمد و رژیم پلید صهیونیستی هیچ 
قدرتی ندارد.

امام جمعه کرج با اشاره به پاسخ موشکی ایران به ترورها و 
جنایات صهیونیست ها اظهار کرد: جمهوری اسلامی ایران 
در این پاسخ موشکی اصول انسانی را رعایت کرد چرا که 

به سمت اهداف غیر نظامی هیچ شلیکی صورت نگرفت.
وی افزود: اگر اسراییل عکس العملی داشته باشد با عکس 

العمل جدی ایران مواجه می شود.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در ادامه از مردم خواست 
از خرید کالاهای منسوب به رژیم غاصب صهیونیستی 

خودداری کنند.

ایران اسلامی هر روز غنی تر می شود
نماینده ولی فقیه در استان البرز یاد آورشد: ایران اسلامی 
هر روز در ابعاد مختلف غنی تر می شود و باید این اقتدار 
را حفظ کرد؛ حرکت عظیمی درجمعه نصر با حضور پرشور 
مردم و رهبرمعظم انقلاب شاهد بودیم که خود عملیات 

صادق سه بود و اثرات آن قابل توجه بوده است.
نصر  جمعه  در  کرد:  تاکید  همدانی  حسینی  الله  آیت 
شجاعانه همگان به رغم تهدیدات دشمنان در یک جای 
خاص و ساعت مشخص گردهم آمدند که آثار و برکات 

ویژه خود را داشت.

ضرورت مناسب سازی معابر شهری
امام جمعه کرج در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به 
مناسبت روز عصای سفید گفت: باید معابر و خیابان های 
شهری استان البرز برای روشندلان مناسب سازی شود؛ چرا 
که بسیاری از معابر و خیابان های شهر مناسب برای تردد 

این افراد درجامعه نیست و باید آنان را حمایت کرد.

در شهر

»امام جمعه کرج«:

طوفان الاقصی هیمنه دروغین صهیونیست سفاک را از بین برد

پست

 

شکل گیری پویش سفیران 

استاندارد در مدارس البرز

مدیرکل استاندارد استان البرز از شکل گیری پویش سفیران 
استاندارد در مدارس این استان با هدف فرهنگسازی و اطلاع 

رسانی خبر داد.
»محمد آیینی« روز گذشته در همایش سفیران استاندارد که 
به مناسبت روز جهانی استاندارد و هفته کودک در کرج برگزار 
شد، افزود: بر همین اساس برنامه سفیران استاندارد با همکاری 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج و کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان البرز در این استان آغاز شده 

است.
انتقال  برای  گذار  اثر  گامی  مهم  رویداد  این  داد:  ادامه  وی 
مفاهیم کمی و کیفی تولیدات مختلف و خدمات به خانواده 

ها با جدیت دنبال می شود.
آئینی گفت: آشنایی کودکان و نوجوانان به عنوان آینده سازان 
جامعه با مفاهیم استاندارد و تولید محصولات با کیفیت نقش 
موثری در تعمیق فرهنگ استاندارد و کیفیت امور در جامعه 

دارد.

در ساوجبلاغ؛

صنوف فاقد پروانه کسب

 نقره  داغ می  شوند

رئیس اتاق اصناف ساوجبلاغ از جریمه ۱۰ میلیون ریالی 
برای صنوف فاقد مجوز این شهرستان خبرداد.

»بهنام میرزائیان« روز گذشته با اعلام این خبر افزود: عدم 
برای  مشکلاتی  ایجاد  باعث  همواره  کسب  پروانه  وجود 
خدمات گیرنده شده که با ساز و کار جدید دولت، متقاضی 
می تواند با هزینه کم نسبت به اخذ پروانه کسب اقدام کند.

وی افزود: طبق ماده ۲۷ قانون، اصلاح قانون نظم صنفی 
کشور هر شخص حقیقی یا حقوقی که بدون پروانه کسب 
دائم یا موقت فعالیت کند به پرداخت مبلغ ۱۰ میلیون ریال 

معادل یک میلیون تومان جریمه نقدی محکوم می شود.
میرزاییان گفت: این جریمه همزمان با صدور اخطاریه با 
مهلت بیست روز به فرد صاحب کسب و کار ابلاغ می شود 
و مبلغ فوق به حساب خزانه داری کل کشور واریز می شود.

وی خاطرنشان کرد: در صورت عدم اخذ پروانه در مهلت مقرر 
محل کسب مستقیما از طریق فرماندهی نیروی انتظامی 

پلمپ می شود.
رئیس اتاق اصناف شهرستان ساوجبلاغ گفت: این قانون 
شامل صنوف ماده ۸۰ و مشاورین املاک داخل بافت است 
و پیشنهاد می شود که صاحبان کسب و کار بدون پروانه 
کسب هر چه سریعتر نسبت به اخذ پروانه فعالیت اقدام 

کنند.
وی یادآورشد: اکنون ۹ هزار صنف در شهرستان ساوجبلاغ 
فعالیت می کنند و در سال جاری ۹۰۳ مجوز صادر شده و 

۳۴۲ واحد نیز درحال حاضر فاقد مجوز است.
وی گفت: در نیمه نخست سال جاری سه هزار و ۹۷۰ واحد 
صنفی در این شهرستان مورد بازرسی قرار گرفت و در این 
راستا ۴۳ واحد متخلف پلمب شد و ۱۰۹ واحد نیز اخطار 

پلمب دریافت کردند.

گوشه  وکنار
»محمد یساولی« -رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج-، از نجات پسر بچه ۱۲ ساله سقوط کرده به درون 
چاه خبر داد و گفت: در پی تماس شهروندان با سامانه ۱۲۵ از سقوط پسر بچه ۱۲ ساله به درون چاه حدود ۸ متری در زمین 
یک ساختمان تخریب شده در حیدرآباد، خیابان شریعتی مطلع شدیم. باحضور به موقع آتش نشانان فرد حادثه دیده از درون 

چاه خارج، تحویل عوامل اورژانس و موقعیت حادثه ایمن سازی شد.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج گفت: برای امدادرسانی به این حادثه ۶ آتش نشان به همراه دو 

دستگاه خودروی امدادی ازایستگاه ۱۰۲ به محل حادثه اعزام شدند.

پسربچۀ سقوط کرده در چاه نجات پیدا کرد

از  البرز  فرهنگی هنری مساجد  کانون های  مدیر ستاد 
راهیابی ۱۰ کانون فرهنگی منتخب طرح تابستانه مسجد 
این استان به رقابت های کشوری طرح »مسجد کانون 

نشاط« خبر داد.
حجت الاسلام »کاظم شکری« روز گذشته در نشست خبری 
با اشاره به اهمیت ویژه برنامه طرح » مسجد، کانون نشاط« 
که برای دومین سال متوالی در استان البرز دنبال می شود، 
گفت: پس از اجرای طرح اوقات فراغت تابستانی دانش 
آموزان در کانون های فرهنگی هنری مساجد، فعالیت های 
تابستانی و میزان موفقیت ۴۰۰ کانون مسجد استان البرز در 

جریان این طرح مورد ارزیابی کارشناسان قرار گرفت.
مدیرستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان البرز 
افزود: پس از ارزیابی کارشناسان ، کانون فرهنگی هنری 

مسجد امام حسن مجتبی)ع( واقع در دهقان ویلای کرج، 
کانون شهید مطهری واقع در مسجد جامع رزکان نو، کانون 
حسن  امام  مسجد  در  واقع  معصومیه  هنری  فرهنگی 
مجتبی)ع(، کانون فرهنگی هنری معرفت واقع در مسجد 
جامع امام صادق)ع( در کوی کارمندان شمالی کرج، کانون 
فرهنگی هنری امام رضا)ع( واقع در حسینیه جوادالائمه)ع( 
کرج، کانون فرهنگی هنری ولایت عشق واقع در ماهدشت 
کرج، کانون فرهنگی هنری خادمین بقیه الله)عج( واقع در 
مسجد صاحب الزمان)عج( کرج به مرحله کشوری راه یافتند.

به گفته وی، بسیاری از کانون های فرهنگی هنری مساجد 
استان البرز در جریان طرح » مسجد، کانون نشاط« حضور 
فعال داشتند که از جمله آن  ها کانون فرهنگی هنری صراط 
حق مسجد امیرالمومنین)ع( کرج، کانون فرهنگی هنری 

مسجد جامع امیرالمومنین)ع( دولت آباد کرج و کانون 
فرهنگی هنری شهید آوینی واقع در نظرآباد است.

هنری  فرهنگی  های  کانون  گستردگی  به  اشاره  با  وی 
مساجد استان البرز اظهار کرد: این امر امتیازی مهم در زمینه 
فعالیت های فرهنگی هنری مساجد البرز است که با اتکا به 
ظرفیت قابل توجه نیروی انسانی نوجوان و جوان مسجدی 

پیش می رود.
مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان البرز 
خاطرنشان کرد: سال گذشته نیز شاهد درخشش کانون 
های فرهنگی هنری مساجد استان البرز در نخستین دوره 
اجرای طرح »مسجد، کانون نشاط« در میان دیگر کانون 
های برگزیده کشوری بودیم که توانستند مقام های برتر 

را کسب کنند.

۱۰ کانون فرهنگی مساجد به مسابقات کشوری نشاط راه  یافت
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»وزیر بهداشت« تأکید کرد؛

لزوم فعال  شدن

 دیپلماسی فعال

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با تاکید بر اینکه در بحث 
عدالت آموزشی و تحصیل باید بازبینی صورت گیرد، گفت: برای 
جلوگیری از مهاجرت تسهیل مسیر آموزش، سهولت مراحل 
تحصیل و ورود به عرصه کار باید فراهم و از نیروهای ارزشمند 

و سرمایه گذار استفاده شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد رضا ظفرقندی روز گذشته 
در آیین آغاز سال تحصیلی دانشگاه ها با حضور رئیس جمهور 
دانشجویان  و  اساتید  به  آغاز سال تحصیلی  تبریک  ضمن 
اظهار داشت: اگر در کشور سربلندی هستیم از سایه تلاشهای 
دانشمندان و علمی پژوهان است، امیدواریم طبق روال مرسوم 
سال تحصیلی و اعلام نتایج کنکور اول مهرماه باشد، که روند 
تحصیلی به هم نخورد و سازمان سنجش این کمک را در 

سال  های آینده انجام دهد.
وی اظهار داشت: گرامیداشت، تکریم و اهمیت دانشگاهها در 
علم، پیشرفت کشور در حوزه مسایل سیاسی و اجتماعی یک 
مطلب مهم و غیر قابل انکار است، جناب دکتر پزشکیان در 
همین دانشگاه در سال  های دور یک حادثه ای در ۱۶ آذر اتفاق 
افتاد که به روند حاکمیت اعتراض داشتند، سه شهید گرانقدر 
تقدیم ملت شد و در ادامه در ۱۳ آبان در دانشگاه تهران و 

دانشگاه  های کشور نیز شهدایی تقدیم انقلاب شدند.
ظفرقندی ادامه داد: به همین خاطر برای همیشه این گونه 
حوادث و رفتارها در خاطره و یاد دانشگاه و علم باقی می ماند.
وی با بیان اینکه در دانشگاههای وزارت بهداشت ۲۴۵ هزار 
دانشجو که ۵۷ درصد آن زن هستند، تحصیل می کنند، تصریح 
کرد: ولی در چهار سال گذشته نزدیک به ۱۰۰ درصد افزایش 
ارتقای زیرساخت  ها،  ظرفیت داشتیم و این بدون تجویز و 
اساتید برای پیشرفت علمی در دانشگاههای علوم پزشکی بوده 
زیرا کیفیت تحصیل با جان مردم سر و کار دارد و بایدزیر ساخت 
ها را متعادل با ظرفیت های پذیرش دانشجو کنید تا آسیب به 

جان مردم وارد نشود.
وزیر بهداشت ادامه داد: انتظار می رود در بحث عدالت آموزشی 
و تحصیل بازبینی صورت گیرد، برای دانشجویان هوشمند و پر 
تلاش باید عدالت آموزشی را در ورود به دانشگاهها تامین کنیم، 
برای اینکه در مرزهای علمی باقی بمانیم دیپلماسی و روابط 
بین المللی علمی را ارتقا دهیم، باید بتوانیم با دانشگاه  های 
معتبر جهان رفت و آمد و کنفرانس  های علمی برگزار کنیم در 

غیر اینصورت دچار عقب ماندگی می شویم.
ظفرقندی تاکید کرد: باید در محیط های علمی حرکت به جامعه 
محوری و رفع نیازهای مردم مرتفع شوندو رفع نیازهای مردم 
در همه دانشگاهها به آن توجه شود، سختی دوره تحصیل در 
دانشگاه  های علوم پزشکی باعث مهاجرت می شود، دانشجوی 
پزشکی سختی های زیادی در دوره های تخصصی و فوق 
تخصصی می گذراند که در این مسیر دانشجویان خبره و کارآمد 
را از دست می دهیم، تسهیل مسیر آموزش، سهولت مراحل 
تحصیل و ورود به عرصه کار باید فراهم و از نیروهای ارزشمند 

و سرمایه گذار استفاده شود.
به گفته وی، باید برای اساتید و دانشجویان به لحاظ اجتماعی، 
اقتصادی و سیاسی محیطی امن باشد تا رشد علمی پایدار 
باشد، اگر به دنبال آینده ای برای ایران، امیدی به آینده کشور و 
ایران آباد و آزاد هستیم پیشران و راه حل آن دانشگاه  ها، تکریم 

اساتید و دانشجویان است.

»سیدابوالقاسم موسوی« -رئیس مرکز آموزش محیط زیست و تربیت محیط بان- با اشاره به آغاز اجرای »طرح تربیت نسل 
محیط زیستی« گفت: دانش آموزان گروه سنی پیش دبستانی تا دوره اول متوسطه با این طرح، آموزش های محیط زیستی را در 
قالب های مختلف فرا خواهند گرفت. برهمین اساس مرکز آموزش محیط زیست و تربیت محیط بان در بخش آموزش رسمی 
محیط زیست طرح مطالعاتی آموزش ملی محیط زیست در کتب درسی تمام مقاطع تحصیلی را با بهره گیری از اساتید مجرب 
آغاز کرده که با اجرایی شدن این طرح، مطالب مهم محیط زیستی، بسته به پایه تحصیلی با موضوعات روش ها و مفاهیم 

جذاب و اثربخش در کتب درسی دانش آموزان درج خواهد شد.

اجرای طرح تربیت نسل محیط زیستی آغاز شد سلامت

داستان جلد

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با 
تاکید بر اینکه سرنوشت دریاچه ارومیه، سرنوشت همه ما است، 
گفت: برای حل مشکل دریاچه ارومیه، باید حقابه محیط زیست 
را پیش فرض بدانیم، تغییر در الگوی  کشت را به دقت عملی 
کنیم و همزمان با این اقدامات، جامعه و کشاورزان را هم 

توجیه کنیم که چگونه باید از آب به درستی استفاده کنند.
شینا انصاری در یادداشتی با اشاره به برگزاری بیستمین جلسه 
کارگروه ملّی نجات دریاچه ارومیه و اولین جلسه این کارگروه در 
دولت چهاردهم به ریاست معاون اول رئیس جمهور افزود: این 
جلسه با حضور اعضای اصلی کارگروه ملّی نجات دریاچه ارومیه 
برگزار شد، نوری قزلجه وزیر جهاد کشاورزی و حسین افشین 
معاون علمی رئیس جمهور، حمید پورمحمدی رئیس سازمان 
برنامه و بودجه، محمد صادق معتمدیان استاندار آذربایجان 
غربی )دبیر کارگروه(، بهرام سرمست استاندارد آذربایجان شرقی 
و آرش زره تن لهونی استاندار کردستان به عنوان اعضای اصلی 

حاضر در جلسه بودند.
وی اظهار داشت: استاندار آذربایجان غربی از اقدامات انجام شده 
در ۲ حوزه سخت افزاری و نرم افزاری گزارشی ارایه کرد و گفت 
که طرح نجات دریاچه ارومیه، اکنون مهم  ترین پروژه محیط 
زیستی غرب آسیاست که بر اساس آن، آب در سه فاز به دریاچه 

ارومیه انتقال یافته است.
انصاری ادامه داد: همچنین وزیر جهاد کشاورزی هم یکی از 
مهم  ترین راه های نجات دریاچه را استفاده از سیستم آبیاری 
تحت فشار در بخش کشاورزی دانست، به گفته وی کشاورزان 
خودشان هم به این نتیجه رسیده اند که باید حتی با صرف 
هزینه و سرمایه گذاری، آب را به درستی مصرف کرد و اکنون با 
تدابیری که صورت گرفته، زمینه برای اجرای پروژه های سیستم 

آبیاری تحت فشار مساعد است.
وی گفت: استاندار آذربایجان شرقی در سخنانش یادآوری کرد 
که »بخشی نگری« نمی تواند به رفع مشکل کمکی کند و نیازمند 
استاندار  ساختاری »فرااستانی« و »مدیریت ملی« هستیم. 
کردستان هم از لزوم جلب اعتماد و مشارکت عمومی برای 
عملیاتی کردن مصوبه ها سخن گفت. موضوعی که به نظر من 

هم بسیار اهمیت دارد. مواضع استاندار آذربایجان شرقی درباره 
اقدامات ملی به جای رویکردهای منطقه ای هم به نظرم نکته ای 

است که در سال های اخیر از آن غفلت شد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست اظهارداشت: من تاکید 
کردم که طرح های نجات دریاچه ارومیه که در دولت های قبل 
تصویب شده محترم است، اما تلاش می کنیم اگر نواقصی در 
این طرح ها وجود دارد آن  ها را رفع کنیم و اگر نقاط قوتی بوده 
آن  ها را تقویت کنیم و البته اینکه تجربه ۱۱ سال گذشته حاکی از 
آن بوده مادامی که دبیرخانه در سطح ملّی فعال بوده و ساختار 
فرابخشی فعالیت داشته دستاوردهای بهتری نیز در وضعیت 
دریاچه ارومیه به دست آمده است، بنابراین با تایید پیشنهاد وزیر 
جهاد کشاورزی و رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور پیشنهاد 
کردم که مجدداً متولی و مجری اجرایی طرح نجات دریاچه 

ارومیه در سطح ملّی انتخاب شود.
انصاری اظهار داشت: معاون اول رئیس جمهور در بخشی از 
سخنانش همین رویکرد ملی را مورد تاکید قرار داد و گفت هر 
چند استان های آذربایجان شرقی و آذربایجان غربی و کردستان 
که در همسایگی دریاچه هستند نقش برجسته ای برای نجات 
دریاچه دارند اما واقعیت این است که عزم ملی می تواند ارومیه 

را نجات دهد.
وی گفت: به نظر من مهم ترین بخش صحبت های ریاست 
جلسه به این جمله ایشان باز می گشت که گفت: »اکنون برای 

حل مشکل، باید حقابه محیط زیست را پیش فرض بدانیم، 
تغییر درالگوی  کشت را به دقت عملی کنیم و همزمان با این 
اقدامات، جامعه و کشاورزان را هم توجیه کنیم که چگونه باید 

از آب به درستی استفاده کنند.«
محیط زیست  حفاظت  سازمان  در  ما  برای  افزود:  انصاری 
اطلاق عبارت »پیش فرض« به حقابه های محیط زیستی پیش 
از هر امر و تصمیم گیری دیگری در کشور توسط معاون اول 
رئیس جمهور بسیار مهم است و اگر فقط بر همین اصل پایبند 
باشیم، قادر خواهیم بود وضعیت نامطلوب دریاچه ارومیه در 
ابتدای شروع به کار دولت چهاردهم را با شرایط مناسب تری 

پیش ببریم.
وی گفت: اتفاق نظر اعضا در این موضوع نهایتا منجر به این شد 
که آقای عارف دستور داد با همکاری معاونان و استانداران سه 
استان حوضه آبریز دریاچه ارومیه و مسئولان سایر دستگاه ها 
بررسی های لازم درباره اقدامات گذشته و راهکارهای علمی برای 
نجات دریاچه ارومیه صورت گرفته و مدت یک ماه، برنامه 
مدونی شامل ساختار پیشنهادی برای فعالیت دبیرخانه را  آماده 

کنند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تاکید کرد: نباید فراموش 
کنیم که سرنوشت دریاچه ارومیه، سرنوشت همه ما است، از 
این رو باید با اولویت احیای این دریاچه که کاری به غایت 

دشوار است را پیگیری کنیم.

»دنیای هوادار« از لزوم پیش  فرض  دانستن حقابۀ محیط  زیست می  گوید؛

سرنوشتهمگانیبهسرنوشتدریاچۀارومیهگرهخوردهاست

مسئول سازمان بسیج جامعه پزشکی استان قزوین گفت: 
۱۷ مادر قزوینی در سال جاری به واسطه اجرای طرح نفس 

از سقط جنین منصرف شدند.
سرهنگ پاسدار علی طایفه روز گذشته با اعلام این خبر 
اظهار کرد: ۱۹ مادر متقاضی سقط جنین به مراکز طرح نفس 
استان قزوین معرفی شدند که از این تعداد ۱۷ مادر از انجام 

سقط منصرف شدند.
وی تصریح کرد: تا قبل از شروع سال جاری چهار مرکز طرح 
نفس در استان قزوین فعال بود که از ابتدای سال تاکنون 
۲ مرکز دیگر در البرز و معاونت درمان علوم پزشکی قزوین 
به این تعداد اضافه شد و هم اکنون ۴۳ کارشناس در این 

مراکز آموزش دیدند.
طایفه بیان کرد: طرح نفس از سه مرجع سازمان بسیج 
)سازمان های مردم نهاد و خیرین(، خودمحوری و خانه های 
بهداشت و مراکز درمانی پیگیری می شود تا متقاضیان را به 

این مراکز ارجاع دهند.
این مسئول با بیان اینکه از سال ۱۴۰۱ تاکنون، ۶۱ مادر به 

مراکز طرح نفس مراجعه کردند، یادآور شد: گروه پشتیبانی 
کرده  بررسی  را  کنندگان  مراجعه  مشکلات  نفس  طرح 
و دلایل سقط جنین از جمله ناتوانی مالی، تعداد بالای 

فرزندان یا بارداری ناخواسته را دسته بندی می کند.
طایفه با بیان اینکه مباحث فرهنگی در خصوص موضوعات 
سقط جنین مغفول واقع شده است، افزود: برخی قوانین 
در قوه قضاییه بازدارنده نیست، چرا که جرایم پایین است 
و باعث می شود برخی از همکاران ما در جامعه پزشکی به 

سقط جنین اقدام کنند.
عموم  ذهنیت  اول  نگاه  در  کرد:  اضافه  طایفه  سرهنگ 
جامعه در خصوص دلایل انجام سقط جنین مربوط به 
حوزه اقتصادی و معیشتی است، اما علت سقط جنین در 
تحقیقاتی که در قزوین صورت گرفته نشان می دهد که 
دلایل اقتصادی زیر ۲۰ درصد را در بر می گیرد و عوامل 
دیگری از جمله فرهنگی، اجتماعی و نگرانی از آینده کودک 
در جامعه از موانع بسیار مهم فرزندآوری محسوب می شود.

قزوین  استان  پزشکی  جامعه  بسیج  سازمان  مسئول 

خاطرنشان کرد: پایش ها نشان می دهد افزایش سن ازدواج 
یکی از موانع مهم فرزندآوری محسوب می شود که این 
ریشه در موضوعات فرهنگی دارد، چراکه ازدواج در اولویت 
این  در  باید  و  قرار گرفته  برنامه های جوانان  آخر  های 

خصوص اقدامات ویژه ای صورت گیرد.
گفتنی است، طرح نفس مخفف نجات فرزند سقط است 
که در راستای پیشگیری از سقط جنین و زیرمجموعه طرح 

افزایش جمعیت صورت می گیرد.

کیمیا عبدالله  پور 

۱۷ مادر قزوینی از سقط جنین منصرف شدند
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فیلم »زندگی های گذشته« به کارگردانی سلین سونگ، اولین 
تجربه بلند سینمایی او، یک اثر نفس گیر است که با حساسیت 

فراوان به بررسی پیچیدگی های عشق و گذر زمان می پردازد.
کارگردانی سونگ در فیلم »زندگی های گذشته« بسیار دقیق و 
ظریف است و مخاطب را به دل داستانی دعوت می کند که در 
آن تصمیمات شخصیت ها وزن خاصی دارند. او توانسته توازن 
بین لحظات سکوت و تأمل با اوج های احساسی را به خوبی 
حفظ کند و این اجازه را به بیننده بدهد که پیچیدگی های 
سرنوشت و ارتباطات انسانی را درک کند. سونگ با سابقه اش 
در تئاتر توانسته فضایی ملموس خلق کند که در تمام فیلم 
طنین انداز است. دیدگاه او در هر قاب فیلم مشهود است و 
این کارگردانی نشان از توانایی او در ثبت لحظات صمیمی و 

احساسی دارد.
سونگ  سلین  خود  توسط  که  گذشته  زندگی های  فیلم نامه 
نوشته شده است، یک انعکاس زیبا از تم های اشتیاق، رؤیاهای 
شخصی و واقعیت روابط است. دیالوگ ها با ظرافت خاصی 
نوشته شده اند و حس واقعی شخصیت ها و تجربیاتشان را 
به خوبی به تصویر می کشند. سونگ در طول فیلم به خوبی از 
ارجاعات فرهنگی استفاده کرده تا عمق بیشتری به روایت دهد 
و ارتباط بیشتری با مخاطب برقرار کند. ساختار فیلم نامه که 
به گذشته و حال شخصیت ها پرداخته، به پیچیدگی داستان 
افزوده و تأکید می کند که چگونه انتخاب های گذشته، حال 
ما را شکل می دهند. هر صحنه دارای کیفیتی شاعرانه است و 
باعث می شود که موضوعات عشق و ارتباط به طرزی عمیق و 

قابل فهم روایت شوند.
یکی از برجسته ترین جنبه های زندگی های گذشته بازی های 
نمایشی  نورا،  نقش  در  لی  گرتا  است.  آن  بازیگران  قدرتمند 
به  تمام  ظرافت  با  و  می گذارد  جا  به  خود  از  خیره کننده 
او  که  اشتیاقی  حس  و  شخصیتش  درونی  درون مایه های 
نمایش  در  او  توانایی  می بخشد.  جان  می کند،  تعریف  را 
آسیب پذیری در کنار قدرت شخصیتی، مخاطب را به دنیای 
احساسی او می کشاند. تئو یو نیز به عنوان هه سونگ بازی 
تصویر  به  را  مردی  شخصیت  و  می دهد  ارائه  فوق العاده ای 

می کشد که بین دو جهان و احساسات ناتمام خود درگیر است. 
شیمی میان این دو بازیگر بسیار ملموس است و دینامیک 
پرقدرتی را ایجاد می کند که با مخاطب به خوبی ارتباط برقرار 
می کند. نقش های مکمل نیز به عمق روایت افزوده و این فیلم 
را به بررسی گسترده تری از روابط و رشد شخصیتی تبدیل کرده 

است. در ادامه به بررسی جزئی تر این نقش ها می پردازم:
گرتا لی در نقش نورا به راستی درخشان ظاهر شده و یکی از 
قوی ترین اجراهای کارنامه خود را به نمایش می گذارد. او در 
لحظات احساسی فیلم، به ویژه در سکانس هایی که بین حال 
و گذشته اش درگیر است، مخاطب را به عمق شخصیت خود 
می کشاند. از همان ابتدای فیلم، تماشاگر با نورای جوان و 
پرشور روبه رو می شود که هنوز با دنیای بزرگ تر و پیچیده تر 
زندگی درگیر نشده است. گرتا لی در این مرحله از فیلم، با 
و  شادی  خود،  صدای  لحن  و  چهره  حالت های  از  استفاده 

کنجکاوی جوانی نورا را به خوبی به تصویر می کشد.
در سکانس هایی که نورا پس از سال ها زندگی در آمریکا دوباره 
با هه سونگ ملاقات می کند، لی با نمایش عمیق احساسات 
ضدونقیض درونی اش، تماشاگر را به سفری احساسی می برد. 
این صحنه ها از لحاظ بازیگری بسیار پیچیده هستند؛ چرا که 
نورا باید هم شادی و هم حسرت دیدار دوباره را در خود احساس 
می دهد،  نشان  را  دوگانگی  این  هنرمندانه  به طرزی  او  کند. 
از  ارتباط عاشقانه ی  بیننده در یک لحظه هم  به گونه ای که 
دست رفته را درک می کند و هم تلاش نورا برای نگه داشتن 

خود در واقعیت فعلی زندگی اش.
تئو یو، در نقش هه سونگ، با بازی کنترل شده و در عین حال 
پر از احساس، شخصیت مردی را به نمایش می گذارد که هنوز 
درگیر رابطه ناتمام گذشته است. او در سکانس های ابتدایی 
که هه سونگ را به عنوان مردی ساکن کره و پایبند به فرهنگ 
و سنت های خود نشان می دهد، از بازی ظریفی بهره می گیرد. 
نگاه های گاه و بی گاه او، که ترکیبی از سردرگمی و اشتیاق 
است، حس تنهایی و عدم قطعیت او را به خوبی منتقل می کند.

یکی از برجسته ترین صحنه های تئو یو، زمانی است که او و نورا 
در رستوران نشسته اند و در مورد زندگی ها و مسیرهای جداگانه 
خود صحبت می کنند. در این لحظه، چهره ی او که تلفیقی از 
اشتیاق برای زنده کردن گذشته و پذیرش واقعیت حال است، 

به طرز غیرقابل انکاری قلب مخاطب را به لرزه درمی آورد. یو 
در این صحنه، بدون اغراق در بازی، به خوبی وزن خاطرات و 

احساسات ناتمام را در شخصیت هه سونگ نشان می دهد.
شیمی میان گرتا لی و تئو یو یکی از نکات برجسته فیلم است. 
رابطه میان نورا و هه سونگ از دوران کودکی تا بزرگسالی، و سپس 
بازگشت به یکدیگر پس از سال ها جدایی، به طرز طبیعی و ملموس 
پیش می رود. هر تعامل بین آن  ها، حتی در لحظات ساده ای 
مانند مکالمات تلفنی یا سکوت های مشترک، پر از حس و انرژی 
است. به خصوص در سکانس پایانی فیلم، وقتی آن ها پس از یک 
روز طولانی با هم خداحافظی می کنند، مخاطب می تواند حس 
سنگینی اشتیاق ناتمام و وداع عاطفی را به خوبی حس کند. این 
لحظات بدون نیاز به دیالوگ های سنگین، با استفاده از زبان بدن 

و بازی های عمیق دو بازیگر، به اوج خود می رسند.
جان ماگارو در نقش شوهر نورا، یک بازی آرام و در عین حال 
تأثیرگذار ارائه می دهد. او نماینده فردی است که باید با وجود 
زندگی  در  را  جایگاه خود  گذشته اش،  برای  نورا  اشتیاق های 
او پیدا کند. بازی او به ویژه در سکانس هایی که با حسادت 
درونی اش دست وپنجه نرم می کند و تلاش می کند تا امنیت 
رابطه خود را حفظ کند، قابل توجه است. او در لحظاتی از فیلم 
به شکلی غیرمستقیم اما ملموس، تماشاگر را به همذات پنداری 

با موقعیت پیچیده خود دعوت می کند.
بازیگران زندگی های گذشته، به خصوص گرتا لی و تئو یو، با 
این فیلم داده اند.  اجرای خیره کننده ی خود، روح و جان به 
شیمی بین این دو بازیگر و لحظات احساسی پیچیده ای که 
به تصویر می کشند، باعث می شود تا مخاطب به طور عمیق 
با داستان ارتباط برقرار کند و در جریان روایت پر از حسرت و 
اشتیاق آن ها غرق شود. بازی های قدرتمند و کنترل شده این 

فیلم را به یکی از بهترین آثار سال تبدیل کرده است.
طراحی لباس در زندگی های گذشته نقشی اساسی در تقویت 
روایت و توسعه شخصیت ها ایفا می کند. هر لباس با دقت 
انتخاب شده تا هویت و زمینه فرهنگی شخصیت ها را منعکس 
عنوان  به  کند.  تأکید  تغییر  و  نوستالژی  تم های  بر  و  کند 
مثال، لباس های نورا به طور قابل توجهی با تحول شخصیتش 
تطابق دارند، از استایل های جوان تر به سبک های پیچیده تر که 
منعکس کننده رشد و کشف خود اوست. طراحی لباس ها به طور 

موثری به عنوان ابزاری برای روایت تصویری عمل می کند و 
شخصیت ها را در زمینه های فرهنگی خاص خود جای می دهد 
و همزمان سفر احساسی آن ها را برجسته می کند. این توجه 
به جزئیات باعث می شود که عناصر بصری فیلم با داستان 

هماهنگ شده و ارتباط عمیق تری با مخاطب برقرار کنند.
اگرچه زندگی های گذشته به طور گسترده ای بر تأثیرات ویژه 
تکیه ندارد، اما فیلم برداری آن بسیار چشمگیر است. زیبایی 
بصری فیلم که توسط گرتا زوزولا خلق شده است، با استفاده 
از نور طبیعی و قاب بندی های هوشمندانه، فضایی صمیمی 
ایجاد می کند که بازتاب دهنده عمق احساسی داستان است. 
استفاده از مینیمالیسم در جلوه های ویژه باعث می شود تمرکز 
اصلی بر روی شخصیت ها و روابط آن ها باقی بماند. هر صحنه 
با دقت خاصی تنظیم شده تا حس نوستالژی و اشتیاق را 
به مخاطب منتقل کند و آن ها را در فضای احساسی فیلم 
غرق کند. فیلم برداری روان و هماهنگ با روایت، فیلم را به 
تجربه ای بصری خیره کننده تبدیل می کند که داستان گویی را 

ارتقا می بخشد.
پس از انتشار، زندگی های گذشته با تحسین منتقدان روبه رو شد 
و تأثیر قابل توجهی در دنیای سینمای مستقل داشت. این فیلم 
با فروشی بیش از یک  میلیون دلار در گیشه توانست موفقیت 
خود را در میان مخاطبان علاقه مند به سینمای عمیق و احساسی 
ثابت کند. منتقدان از روایت ظریف فیلم و عمق شخصیت های 
آن تمجید کرده اند و اغلب آن را به عنوان یکی از بهترین فیلم های 
سال معرفی کرده اند. این استقبال مثبت در پلتفرم هایی مانند 
راتن تومیتوز و متاکریتیک نیز منعکس شده است، جایی که 
فیلم درصد بالایی از نقدهای مثبت را دریافت کرده است. این 
استقبال قوی، زندگی های گذشته را به یکی از آثار مهم سینمای 
معاصر تبدیل کرده و در دل مخاطبان و منتقدان جایگاه ویژه ای 

یافته است.

نگاهی به فیلم »زندگی  های گذشته«؛

احساسات ناتمام

دست  به  نقد

رائد فریدزاده ششمین رئیس سازمان امور سینمایی و سمعی بصری کشور شد. مراسم تکریم و معارفه رؤسای جدید و قدیم سازمان سینمایی روز گذشته با حضور سید عباس صالحی 

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، محمدمهدی احمدی مشاور عالی وزیر فرهنگ و مدیرکل حوزه وزارتی و مدیران سازمان سینمایی برگزار شد. در این مراسم از زحمات محمد خزاعی تقدیر 

و رائد فریدزاده به عنوان رئیس جدید سازمان سینمایی معرفی شد. از سال ۹۰ بود که معاونت سینمایی ایران به سازمان امور سینمایی و سمعی بصری تغییر نام داد و اولین کسی که 

سکان ریاست آن را به دست گرفت، جواد شمقدری بود. پس از او حجت الله ایوبی، محمدمهدی حیدریان، حسین انتظامی و محمد خزاعی تاکنون بر مسند ریاست این سازمان تکیه زدند 

و با شروع به کار دولت چهاردهم، رائد فریدزاده به عنوان ششمین رئیس سازمان سینمایی معرفی شد.

رائد فریدزاده رئیس سازمان سینمایی شد

محمدعلی حیدری

سینمای ایران موفق شد تا زودتر از پیش بینی ها، به گیشه ۱۰۰۰ 
میلیارد تومانی برسد.

به گزارش »دنیای هوادار«، سینمای ۱۴۰۳ حوالی ساعت ۲۳ 
شب گذشته موفق شد تا فروش خود را از مرز ۱۰۰۰ میلیارد تومان 

عبور دهد و زودتر از پیش بینی ها، به فتح این قله دست یابد.

این اتفاق برای گیشه سال گذشته سینما، در روز ۲۶ دی به 
وقوع پیوست.

سینمای ۱۴۰۳، درحالی به گیشه ۱۰۰۰ میلیارد تومانی نائل آمده 
که این آمار با ۱۷ میلیون و ۶۸۴ هزار مخاطب محقق شده است؛ 
درحالی که این تعداد مخاطب در سینمای سال گذشته در دوم 

آذرماه محقق شد.
درواقع سینمای ایران در سال ۱۴۰۳ به نسبت مدت زمان  مشابه 
سال گذشته خود، بیش از ۷۹ درصد رشد در گیشه و ۳۸ درصد 

رشد در جذب مخاطب را به خود می بیند.
این افزایش در شرایطی برای سینمای ۱۴۰۳ محقق شده است 
که میزان  تعطیلی مناسبتی سینما تا اینجا، حداقل ۲ هفته 

بیشتر از سال گذشته بوده است.
بهترین عملکرد سینمای ۱۴۰۳ تا به امروز، به فیلم »تگزاس ۳« 
تعلق دارد که توانست با ۴ میلیون و ۳۶۳ هزار مخاطب، گیشه 
۲۴۵ میلیارد تومانی داشته باشد. البته اکران فیلم ادامه دارد و 

این آمارها قطعا افزایش پیدا خواهد کرد.
رتبه دوم به »تمساح خونی« مربوط است که اگرچه از ۱۶ اسفند 
سال گذشته به روی پرده رفت اما عملکرد فیلم از اول فروردین 
تا امروز، ۲ میلیون و ۴۲۱ هزار مخاطب با ۱۴۷ میلیارد تومان 

بوده است.
»مست عشق« اگر با همان شتاب روزهای نخست اکران خود، 
ادامه می داد، قطعا می توانست به رده های دوم و حتی اول 
جدول فروش امسال صعود کند. فیلم حسن فتحی با ۲ میلیون 

و ۸۴ هزار مخاطب، ۱۲۱ میلیارد تومان فروخت.
»خجالت نکش۲« هم ۱ میلیون و ۵۷۸ هزار مخاطب جذب 
کرد و توانست با گیشه ۸۶ میلیارد و ۳۰۰ میلیونی خود، به 

رتبه چهارم برسد.
رتبه پنجم جدول نیز به کمدی »پول و پارتی« تعلق دارد که 
تا امروز ۱ میلیون و ۵۷۹ هزار مخاطب داشته و توانسته ۸۵ 
میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان بفروشد؛ اکران فیلم البته ادامه دارد.

»سال گربه«، »بی بدن«، »زودپز«، »قیف« و »مفت بر« نیز در 
رده های ششم تا دهم جدول پرمخاطب ترین فیلم های امسال 

سینمای ایران قرار دارند.
غافلگیری گیشه امسال تا به اینجا اما کمدی »زودپز« است 
که طی ۴ روز نخست نمایش خود، حدود ۲۷ میلیارد تومان 
برای شکستن  قدرت مندی  رقیب  بتواند  احتمالا  و  فروخت 

رکوردهای »فسیل« باشد.
از دوم آبان امسال نیز کمدی »۷۰سی« به روی پرده خواهد 
رفت که این فیلم  نیز یکی از بخت های اصلی گیشه امسال 

محسوب می شود.
بر روی کاغذ و با وجود نبود تعطیلات دامنه دار تا انتهای امسال، 
می توان امیدوار بود که سینمای ایران تا پیش از رسیدن به ماه 
دوازدهم بتواند گیشه خود را از ۲۰۰۰ میلیارد تومان با بیش از 
۳۳ میلیون مخاطب عبور داده و به رکوردی تاریخی به لحاظ 

جذب مخاطب طی ۲۴ سال اخیر سینمای کشور، دست یابد.

سینمای ایران ۱۰۰۰ میلیاردی شد



برابر رای شماره ۱۳۰۳۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۰۳۹ مورخ ۱۳۰۳٫۶٫۸ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج-ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد کمالی نژاد فرزند سعدی 
به شماره شناسنامه ۹ به صورت شش دانگ اعیان یک قطعه زمین بابنای احداثی به مساحت 598٫15 متر مربع مفروز از اعیان پلاک ۱۰۹ 
فرعی از 152 اصلی واقع در حیدرآباد خریداری از آقای یداله کمالی نژاد و خانم سکینه کمالی نژاد و خانم شهناز کمالی نژاد و خانم حوریه 
کمالی نژاد به طور قولنامه ای، هم چنین آقای محمد کمالی نژاد به طور قهری و از طریق ارت مالک مشاعی میباشد که مالکیت نامبرده در 
جریان ثبت است، محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 

در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1792277
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳٫07٫07 

اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه ساختمان به پلاک ثبتی ۷۱۲ فرعی از ۹ اصلی قطعه اول افرازی شماره ۶۲۵ مورخ 
۱۳۴۹٫۰۹٫۰۷ به مساحت ۲۳۵.۷۷ متر مربع مفروز و مجزی شده از ششدانگ یکباب خانه به شماره ۸۲ فرعی ذیل 
صفحه ۱۰۱ دفتر ۳۴ ارنگه به نام مرحوم بانو تاج ماه نوذری آدرانی ثبت و سند ۸۰۴۷۴۶ صادر گردید سپس آقایان 
مصطفی و محمد و نبی اله شهرت همگی صالحی آدرانی وراث حين الفوت بانو تاج ماه نوذری آدرانی برابر حصر وراثت 
شماره ۹۵۰۹۹۷۲۶۹۰۳۰۱۲۴۸ مورخه ۱۳۹۵٫۰۹٫۲۰ شورای حل اختلاف کرج نسبت به سهم الارث خود تقاضای صدور 
سند نموده اند و اعلام نمودند اصل سند مالکیت نزد خانم مریم صالحی آدرانی ورثه دیگر نامبرده میباشد با توجه به 
اینکه در اجرای تبصره ۳ ماده ۱۲۰ مراتب جهت ارائه اصل سند مالکیت اخطار گردیده و نامبرده در موعد مقرر مراجعه 
ننمود و با توجه به اینکه اخطار ابلاغ واقعی نگردیده لذا در اجرای تبصره ۳ ماده ۱۲۰ قانون ثبت یک نوبت در روزنامه 
کثیر الانتشار آگهی می گردد . بدیهی است چنانچه پس از سپری شدن مهلت مقرر اصل سند مالکیت پلاک مذکور به 
این اداره ارسال نگردد این اداره وفق مقررات اقدام و نسبت به صدور سند مالکیت به نام وراث درخواست کننده وفق 

مقررات اقدام خواهد نمود. 1806141
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

برگه سبز - سند رسمی مالکیت وسیله نقلیه سواری شاهین مدل ۱۴۰۲ رنگ سفید 

NAS111100P1085960 :روغنی بشماره انتظامی ۲۵۳ و ۵۷ ایران ۶۸ و شماره شاسی

M15TC/2086120  :و شماره موتور

متعلق به اینجانب رویا رحیمی فرزند سیف الله متولد ۲۱مهرماه۱۳۷۰ دارنده کدملی 

۰۰۱۳۹۳۱۶۱۱ ساکن کرج مفقود گردیده که از درجه اعتبار ساقط میباشد

نظر به اینکه سند مالکیت شش دانگ بیست و نه قطعه 
زمین بشرح ذیل

۱- به مساحت ۳۷۵ متر مربع قطعه ۱۱ تفکیکی به شماره 
از  از پلاک ۱۳۰۸ فرعی  از مفروز و مجزا شده  ۱۷۰۸ فرعی 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۹ 
صفحه ۶۹ به نام خانم مهین میرزا حسینی ثبت و سند صادر 

گردیده است
۲- به مساحت ۲۷۹/۵۰ متر مربع قطعه ۹ تفکیکی به شماره 
از  فرعی  از پلاک ۱۳۰۸  از مفروز و مجزا شده  فرعی   ۱۷۰۶
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۷۷ 
صفحه ۵۹۳ به نام خانم مهین میرزا حسینی ثبت و سند 

صادر گردیده است
۳- به مساحت ۳۱۸ متر مربع قطعه ۱۰ تفکیکی به شماره 
۱۷۰۷ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۹ 
صفحه ۷۳ به نام خانم مهین میرزا حسینی ثبت و سند 

صادر گردیده است
۴- به مساحت ۳۶۸/۵۰ متر مربع قطعه ۸ تفکیکی به شماره 
۱۷۰۵ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از ۱۵۲ 
دفتر ۶۷۷  ذیل  کرج  ثبتی  حوزه  آباد  حیدر  در  واقع  اصلی 
صفحه ۵۹۷ به نام خانم مهین میرزا حسینی ثبت و سند 

صادر گردیده است
۵- به مساحت ۴۶۸/۵۰ متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره 
۱۶۹۳ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۹ 
صفحه ۶۱ به نام آقای احمد اسلامی فخر ثبت و سند صادر 

گردیده است.
۶- به مساحت ۲۴۴/۲۰ متر مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره 
۱۶۹۲ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از ۱۵۲ 
اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۹ صفحه 
۶۵ به نام احمد اسلامی فخر ثبت و سند صادر گردیده است.

۷- به مساحت ۳۸۱/۲۵ متر مربع قطعه ۲۹ تفکیکی به شماره 
۱۳۰۸ فرعی باقیمانده از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ 
فرعی از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل 
دفتر ۱۴۷ صفحه ۳۲۵ به نام آقای علی اسلامی فخر ثبت 

وسند صادر گردیده است.
۸- به مساحت ۳۴۵/۲۰ متر مربع قطعه ۲۸ تفکیکی به شماره 
۷۱۹ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از ۱۵۲ اصلی 
واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۷۳ صفحه ۲۵۳ 

به نام اقای علی اسلامی فخر ثبت و سند صادر گردیده است.

به  ۹- به مساحت ۳۴۵/۲۰ متر مربع قطعه ۲۷ تفکیکی 
شماره ۱۷۱۸ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی 
از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۶۵ به نام آقای علی اسلامی فخر ثبت وسند 

صادر گردیده است.
۱۰- به مساحت ۳۶۳ متر مربع قطعه ۲۶ تفکیکی به شماره 
۱۷۱۷ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۶۱ به نام آقای علی اسلامی فخر ثبت وسند 

صادر گردیده است.
۱۱- به مساحت ۳۷۱/۵۰ متر مربع قطعه ۲۵ تفکیکی به 
شماره ۱۶۹۹ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ 
فرعی از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل 
دفتر ۶۷۳ صفحه ۲۸۹ به نام خانم منصوره اسلامی فخر 

ثبت و سند صادر گردیده است.
۱۲- مساحت ۵۰/۳۸۷ متر مربع قطعه ۲۴ تفکیکی به 
شماره ۱۶۹۸ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ 
فرعی از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل 
دفتر ۶۷۳ صفحه ۲۸۵ به نام خانم منصوره اسلامی فخر 

ثبت و سند صادر گردیده است.
۱۳- مساحت ۳۷۵ متر مربع قطعه ۲۳ تفکیکی به شماره 
۱۷۱۶ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۷۵ به نام آقای علی اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
به  تفکیکی  مربع قطعه ۲۲  متر  به مساحت ۳۳۰   -۱۴
شماره ۱۷۱۵ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ 
فرعی از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل 
دفتر ۶۷۳ صفحه ۲۷۳ به نام آقای اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
۱۵- به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۲۱ تفکیکی به شماره 
۱۷۱۴ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۷۷ به نام اقای علی اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
۱۶- به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۲۰ تفکیکی به شماره 
۱۷۱۳ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۶۹ به نام آقای علی اسلامی فخر ثبت وسند 

صادر گردیده است.

۱۷-به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۱۹ تفکیکی به شماره 
۱۶۹۷ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۸۱ به نام خانم منصوره اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
۱۸- به مساحت ۴۲۰ متر مربع قطعه ۱۸ تفکیکی به شماره 
۱۶۹۶ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۷۳ صفحه ۲۴۵ به نام خانم منصوره اسلامی فخر ثبت 

و سند صادر گردیده است.
۱۹- به مساحت ۳۷۵ متر مربع قطعه ۱۷ تفکیکی به شماره 
۱۷۰۴ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۸۲ صفحه ۵۴۵ به نام خانم فاطمه اسلامی فخر ثبت 

وسند صادر گردیده است.
۲۰- به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۱۶ تفکیکی به شماره 
۱۷۰۳ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۸۲ صفحه ۵۴۹ به نام خانم فاطمه اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
۲۱- به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۱۵ تفکیکی به شماره 
۱۷۰۲ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۸۲ صفحه ۵۵۱ به نام خانم فاطمه اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
۲۲ - به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۱۴ تفکیکی به 
شماره ۱۷۰۱ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ 
فرعی از ۱۵۲ اصلی در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر 
۶۸۲ صفحه ۵۵۷ به نام خانم فاطمه اسلامی فخر ثبت و 

سند صادر گردیده است.
۲۳-  به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۱۳ تفکیکی به 
شماره ۱۷۵۲ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ 
فرعی از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل 
دفتر ۶۸۴ صفحه ۲۲۷ به نام خانم مریم اسلامی فخر ثبت 

و سند صادر گردیده است.
۲۴- به مساحت ۵۰/۴۴ متر مربع قطعه ۱۲ تفکیکی به 
از پلاک ۱۳۰۸  از مفروز و مجزا شده  شماره ۱۷۱۱ فرعی 
فرعی از ۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل 
دفتر ۶۸۴ صفحه ۲۲۳ به نام خانم مریم اسلامی فخر ثبت 

و سند صادر گردیده است.

۲۵- به مساحت ۴۵۷ متر مربع قطعه ۷ تفکیکی به شماره 
۱۷۱۰ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از ۱۵۲ 
ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۵  آباد حوزه  واقع در حیدر  اصلی 
صفحه ۵۹۷ به نام خانم مریم اسلامی فخر ثبت و سند صادر 

گردیده است.
۲۶- به مساحت ۶۰/۶۷۴ متر مربع قطعه ۶ تفکیکی به شماره 
از  فرعی  از پلاک ۱۳۰۸  از مفروز و مجزا شده  فرعی   ۱۷۰۹
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۵ 
صفحه ۵۹۳ به نام خانم مریم اسلامی فخر ثبت وسند صادر 

گردیده است.
به  به مساحت ۵۰/۴۳۷ متر مربع قطعه ۵ تفکیکی   -۲۷
شماره ۱۷۰۰ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی 
از ۱۵۲اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۲ 
صفحه ۵۶۱ به نام خانم فاطمه اسلامی فخر ثبت وسند صادر 

گردیده است.
۲۸- به مساحت ۳۹۲ متر مربع قطعه ۴ تفکیکی به شماره 
۱۶۹۵ فرعی از مفروز و مجزا شده از پلاک ۱۳۰۸ فرعی از ۱۵۲ 
آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۷۳  اصلی واقع در حیدر 
صفحه ۲۴۹ به نام خانم منصوره اسلامی فخر ثبت و سند 

صادر گردیده است.
۲۹- مساحت ۹۰/۵۵۵ متر مربع قطعه ۳ تفکیکی به شماره 
از  از پلاک ۱۳۰۸ فرعی  از مفروز و مجزا شده  ۱۶۹۴ فرعی 
۱۵۲ اصلی واقع در حیدر آباد حوزه ثبتی کرج ذیل دفتر ۶۸۹ 
صفحه ۵۷ به نام آقای احمد اسلامی فخر ثبت و سند صادر 

گردیده است
۳۰- ادامه طی درخواست مالک متاسفانه پس از جستجوی 
فراوان پرونده یافت نگردیده از این رو اعلام میدارد چنانچه 
شده  اشاره  مورد  پلاکهای  خصوص  در  خانه  دفتر  آن  در 
سندی تنظیم شده ضمن اطلاع رسانی ظرف مدت ۱۰ روز 
به این اداره تصویری از اسناد تنظیم شده و یا اگر احیانا 
اشخاصی در خصوص همین پلاک مراجعه داشته مراتب 
را به این اداره اعلام و در صورت تسلیم هر گونه اوراق از 
جمله سند و پرونده ثبتی و غیره جهت ابطال ارسال فرمایید 
لذا مراتب برابر مجموعه بخشنامه های ۳۳۳-۳۳۲ ثبتی 
و کد ۰۱ تکریم ارباب رجوع جهت تشکیل پرونده المثنی 

اقدام میگردد.
لذا مراتب در یک نوبت در روزنامههای کثیر الانتشار چاپ 
مجموعه   ۳۳۲-۳۳۳ بند  بخشنامه  برابر  مراتب  میگردد 

بخشنامه ها قانون ثبتی انجام میگردد. ۱۸۰۶۲۹۱
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج
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در آخرین روز گرامیداشت هفته انتظامی، سرهنگ »نعمت 
خلیلی« فرماندهی انتظامی شهرستان برخوار در دیدار با 
خانواده شهدا و معتمدین این شهرستان که با حضور آقای 
معینی معاون سیاسی،  امنیتی و اجتماعی فرمانداری 
و رئیس عقیدتی سیاسی فرماندهی انتظامی شهرستان 
برخوار در تالار اجتماعات فرمانداری برگزار شد با اشاره به 
پلیس هوشمند و مردم قانون مدار در سخنانی اظهار داشت: 
سردار  و  الله  حزب  دبیرکل  نصرالله  حسن  سید  شهادت 
سرلشگر نیلفروشان در حمله ناجوانمردانه صهیونیست ها، 
جهان اسلام را عزادار کرد و خاطره واقعه عاشورای حسینی 

را در اذهان شیعیان جهان تداعی نمود.
وی با اشاره به سخنان حضرت آیت اله خامنه ای رهبر 
معظم در نماز جمعه در ارتباط با عزای عاشورا، عزای زینب 
کبری سلام الله افزود: در مکتب عاشورا در مقابل ظلم و 
جور نباید سر تعظیم فرود آورد و این درسی است که همه 
شهدا در مقابله با ظلم و زور به ما آموخته اند و ما وظیفه 
داریم با توکل به خدای متعال گوش به فرمان ولی فقیه 
باشیم و در مقابل کُفر ایستادگی کنیم، بدین معنا که اگر 
این کار را انجام دهیم در مسیر شهدای صدر اسلام، شهدای 
کربلای معلا، انقلاب اسلامی، ۸ سال دفاع مقدس و جنگ 
تحمیلی ، شهدای عزیز ومظلوم نظم و امنیت، شهدای 
انتظامی کل کشور و شهدای والامقام مدافع حرم بالاخص 
شهید جبهه مقاومت سردار سپهبد حاج قاسم سلیمانی و 
سید مقاومت شهید حسن نصرالله وشهدای خدمت بویژه 
خادم الرضا حضرت آیت الله رئیسی رحمت اله علیه قرار 

داریم.
وی فرمایشات رهبر معظم و فرمانده کل قوا در نماز جمعه 
تهران پرداخت و از درگاه خدا سلامت و طول عمر مقام 
معظم رهبری را خواستار شد و گفت: چند هفته ای است 
که روزهای تلخی را سپری کردیم روزهایی که جهان اسلام 
جهاد  اسوه  استقامت،  و  صبر  اسوهُ  شهادت  شد.  عزادار 
سید حسن نصرالله و سردار شهید سر لشگر نیلفروشان در 
جنایات رژیم کودک کُش وجهل صهیونیستی در لبنان و 

غزه، کام همه مسلمین جهان را تلخ و عزادار کرد.
فرماندهی انتظامی شهرستان برخوار با اشاره به بیانات رهبر 
معظم انقلاب در نماز جمعه تهران و در جمع نخبگان و 
انبوهی از نمازگذاران که فرمود ما عزادار هستیم ولی عزایی 
از جنس عزای عاشورا و زینب کبری که در واقع تحرک 
و مقاومت و پیشرفت در جهان اسلام را رقم زد و درس 
مقاومت و ایستادگی در مقابل ظلم و ظالم را آموخت تا 
در جهت دفاع از آرمان های والای اسلام و مکتب عاشور 
باشیم، در مکتبی که در برابر ظلم سر تعظیم فرود نیاوریم.
به  با توکل بخدا و توسل  اینکه  به  وی خاطرنشان کرد: 
معصومین سلام اله وظیفه و تکلیف داریم در مقابل جبهه 
کفر با تمام قوا ایستادگی کنیم ودر مقابل صهیونیست، 
استکبار و امپریالیسم لحطه ای کوتاه نیائیم و اگر اینکار 
را انجام دهیم در مسیر شهدا و مکتب شهادت قرار می 
گیریم. وی تصریح کرد آن  هایی که امروز ندای سازش سر 
می دهند بدانند این سازش باعث شکست جبهه اسلام می 
شود و سازش نیست بلکه تسلیم شدن در مقابل کفار است 

و ملتی که بفرمود امام راحل شهادت دارد شکست ندارد.
سرهنگ خلیلی از همکارانی که در راه انجام وظیفه و در 
جهت برقراری نظم و امنیت بشهادت رسیده اند یاد کرد 
و گفت: فلسفه شعار پلیس هوشمند و مردم قانون مدار 

فلسفه عمیقی است که در واقع باعث ایجاد امنیت در 
جامعه امروزی می شود، و دلیل بسیار مهمی در راستای 
تحقق سهل و آسان برای آسایش و آرامش مردم دارد و 
در کنار این خدمت رسانی سلامت اداری خود را تأمین و 
تضمین می کند لذا هیچ راهی نداریم جز اینکه به سمت 
و سوی هوشمند سازی و بهره وری از علم وفن آوری در 
سیستم اداری برویم تا سلامت اداری را تضمین نماییم، 
در واقع فراجا در طول سال های گذشته این قدم بزرگ را 
برداشت و از طریق تعامل با نهادهای علمی مانند دانشگاه 
ها، هوشمندسازی سازمان یافته را در دستور کار قرار داد 
و سامانه ای مثل فوریت های پلیسی ۱۱۰ که در مواقع 
ضروری در هر زمان می توان به راحتی به پلیس دسترسی 
پیدا کرد و از کمک رسانی پلیس بهره مندشد، ضمن اینکه 
در کشور اسلامی پلیس فقط منحصر به ایجاد نظم و امنیت 
در جامعه نیست، امنیت روانی هم از دیگر وظایف پلیس 
محسوب می شود که ثمره هوشمند سازی پلیس می باشد 
که می توان هرگونه انتقاد، پیشنهاد، تقدیر و تشکر را با 
تلفن ۱۹۷ درمیان گذاشت بدون حضور فیزیکی، برای ارائه 
خبرهای امنیتی تلفن ۱۱۵ در اختیار مردم قرار دارد، پا را 
فراتر می گذاریم تمامی نیازهای مردمی در حوزه انتظامی 
پیگیری می شود، بطور مثال در ایام اربعین حسینی افرادی 
که نیاز به گذرنامه داشتند وارد سامانه شدند، مشخصات 
را وارد سامانه کردند و در اسرع وقت پس از طی مراحل 
قانونی گذرنامه درب منزل متقاضیان تحویل گردید، نمونه 
از  از خلافی وسائط نقلیه و پرداخت جرایم  دیگر اطلاع 
افرادی که طبق  یا در مورد  به سامانه است  طریق ورود 
قانون باید به سربازی اعزام شوند از این طریق می توانند 

کسب اطلاعات نمایند.
در فرمایشات رهبر معظم آمده است که هوشمندسازی 
از مهم  ترین  یکی  پذیرد،  اعلا صورت  به حد  باید  پلیس 
استفاده از هوشمندسازی پلیس کاهش بین زمان وقوع 
و کشف جرم و شناسایی مجرم است که مجرمین جرأت 
بزهکاری ندارند زیرا بخوبی می دانند چنانچه مرتکب بزه 
شوند پلیس در کوتاه ترین زمان به آن  ها دسترسی پیدا 
خواهد کرد. مضاف براینکه تمام رفت و آمدهای آنان از 
طریق دستگاه های الکترونیکی کنترل می شود ، این یعنی 

پیشگیری از وقوع جرم.
فرماندهی انتظامی برخوار تصریح کرد: هر چقدر در حوزه 
هوشمند سازی پلیس قدم برداشته شود هزینه سنگین 

مقابله با مجرمین کاهش می یابد، لذا باید علاج واقعه را 
قبل از وقوع کرد که با بهره گیری از هوشمندسازی هم برای 
فرد بزه دیده و هم دستگاه  قضایی نیاز ندارد باصرف هزینه 

های بسیار زیاد بخواهد جرم و مجرم را شناسایی کند.
سرهنگ خلیلی اضافه کرد: بزرگترین داشته یک جامعه 
احساس امنیت است و پلیس هوشمند ضریب احساس 
محسنات  از  واین  بخشد  می  ارتقا  را  جامعه  در  امنیت 
هوشمند سازی پلیس است. اما در کنار این پدیده، سلامت 
اداری است که یکی از خصوصیات جامعۀ مدرن و پیشرفت 
در کشورهای پیشرفته و حتی کشورهای در حال توسعه، 
سلامت اداری است که هوشمندسازی پلیس در این حوزه 

نیز رهاورد خوب و نتیجه بخش دارد.
مردم  و  هوشمند  پلیس  مداری  قانون  موضوع  به  وی 
قانون مدار پرداخت و گفت: تمام دکترین جامعه شناسی 
اگر  که  دارند  مشترک  نظر  و  قولند  متفقین  امنیتی  و 
پایدار  امنیت  با  ایجاد جامعه سالم  در جهت  بخواهیم 
گام برداریم، در قدم اول قانون مدار کردن مردم باید در 
اولویت قرار گیرد و مردم باید از قانون تبعیت کنند و خود 
را مکلف به اجرای قانون بدانند واین مهم حاصل نمی 
شود مگر با ایجاد فرهنگ قانون مداری در خانواده ها و 
انتقال به فرزندان آن  ها تا دارای جامعه ای سالم و مردمی 

قانون مدار شویم.

ورزشی

در دیدار فرماندهی انتظامی شهرستان برخوار با خانوادۀ شهدا مطرح شد؛

پلیس هوشمند، مردم قانون  مدار
نصف  جهان

 

پس از قهرمانی دختران تکواندو در جهان؛

صفرپور: دختران ایران 
شایسته بهترین ها هستند

سرمربی تیم تکواندو دختران نوجوان ایران، گفت: عملکرد تیم 
ما در مسابقات قهرمانی جهان به حدی عالی بود که تحسین 

مسئولان، مربیان و ورزشکاران سایر کشورها را به همراه داشت.
چهاردهمین دوره رقابت های تکواندو قهرمانی نوجوانان جهان 
روزهای ۱۰ تا ۱۵ مهر با حضور ۹۳۶ تکواندوکار از ۹۶ کشور به 
میزبانی کره جنوبی و در شهر چانچئون برگزار شد. در گروه دختران، 
تیم ایران با چهار طلا و یک نقره عنوان قهرمانی را از آن خود کرد. 
برای تیم دختران پرنیان نوری، آیناز نصیری، حنا زرین کمر و غزال 
هوشمند ۴ مدال طلا کسب کرده اند. ساغر مرادی نیز یک نشان 
نقره به دست آورد. کره جنوبی با یک طلا و سه نقره نایب قهرمان 
شد. کرواسی با یک طلا، یک نقره و دو برنز در جای سوم ایستاد.

فاطمه صفرپور که تیمش با اقتدار به مقام نخست رقابت های 
تکواندو نوجوانان جهان در کره جنوبی دست یافت روز شنبه در 
گفت وگو با ایرنا، اظهار داشت: وقتی ثبت نام تیم ها برای حضور 
در این رویداد انجام شد و تعداد شرکت کنندگان نسبت به دوره 
قبل در بلغارستان تفاوت چشمگیری داشت، مشخص بود که کار 

بسیار سختی داریم.
وی افزود: با تعداد بالای نفرات شرکت کننده، هر تکواندوکاری که 
می خواست به فینال و مدال طلا برسد، مسیر دشواری در پیش 
داشت که از تیم هشت نفره ما، پنج نفر فینالیست شدند و چهار 

طلا کسب کردیم.
صفرپور بیان کرد: حتی در روز افتتاحیه رئیس اتحادیه جهانی 
در سخنرانی خود اعلام کرد که پرجمعیت ترین مسابقات تاریخ 

نوجوانان را خواهیم داشت.
سرمربی تیم دختران ایران بیان کرد: در رو اول نماینده داشتیم 
که موفقیت در آغاز کار برای ما بسیار مهم بود، چراکه می توانست 
انگیزه سایر نفرات را بالا ببرد. خوشبختانه ۲ نماینده روز نخست ما 
به ۲ طلا رسیدند و از همان ابتدا کارمان را برای رسیدن به قهرمانی 

با قدرت استارت زدیم.
وی بیان کرد: ما نفری چون ساغر مرادی را برای کسب طلا اعزام 
کرده بودیم، چون دوره قبلی نقره گرفته بود و تجربه خوبی داشت. 
با این حال سطح پیکارها به حدی بالا بود که امسال نیز به نقره 

بسنده کرد.
صفرپور با اعلام اینکه در یک روز به پایان مسابقات، قهرمانی مان 
در جهان را قطعی کردیم، ادامه داد: ما با هشت بازیکن اعزام 
شدیم در حالی که کره جنوبی به عنوان رقیب اصلی ایران، ۱۰ بازیکن 
داشت. با این وجود که از همان ابتدا عقب بودیم، اما مقتدرانه 

قهرمان شدیم. این مهم نشان از توان بالای دختران ایران دارد.
وی که عنوان بهترین مربی مسابقات جهانی را به نام خود ثبت 
کرد، افزود:  از ۱۰ مدال طلا، چهار طلا به دختران ما رسید. کشورهای 
کره جنوبی، چین تایپه، فیلیپین، مراکش، تونس و کرواسی نیز هر 

کدام یک طلا گرفتند.
سرمربی تیم ایران تصریح کرد: در جریان مسابقات، بارها سرمربیان 
و مسئولان سایر کشورها به تحسین تیم ما پرداختند که این یک 

افتخار است.
صفرپور در پاسخ به اینکه نفرات فعلی می توانند به زودی پشتوانه ای 
برای تیم ملی بزرگسالان باشند، گفت: به طور قطع همین گونه 
است. برای مثال ناهید کیانی سال ۲۰۱۴ و ۲۰۱۵ به ترتیب صاحب 
مدال برنز و طلای نوجوانان جهان و آسیا شد. بسیاری از نفرات 

فعلی بزرگسالان تا چند سال قبل در نوجوانان حضور داشتند.
وی که در کادر فنی رده های نونهالان، نوجوانان و بزرگسالان سابقه 
فعالیت دارد، اظهار داشت: پیش از این نیز در تیم نوجوانان بودم 
که چند سال به کادر فنی بزرگسالان ملحق شده و دوباره برگشتم. 
معتقدم کار در رده نوجوانان حس خوبی دارد، چون بازیکنان انگیزه 

فراوانی برای اثبات توانایی های خود دارند.

دیالوگ
محرم نویدکیا به همکاری اش با باشگاه مس رفسنجان پایان داد.

محرم نویدکیا با توافق با مسئولان باشگاه مس رفسنجان از این تیم جدا شد. این جدایی در حالی صورت گرفته است که در 
روزهای گذشته مدیرعامل باشگاه مس رفسنجان از حمایت کامل از سرمربی تیمش سخن گفته و اعلام کرده بود نارنجی پوشان 
با نویدکیا به روزهای اوج بازخواهند گشت. امیرحسین پیروانی که همراه با نویدکیا روی نیمکت مس رفسنجان حضور داشت، 
به صورت موقت سرمربی این تیم شده و تمرین های تیم رفسنجانی زیر نظر او دنبال خواهند شد. سرمربی مس رفسنجان 

به زودی از سوی این باشگاه معرفی خواهد شد.

نویدکیا از مس رفسنجان جدا شد

اصغر قلندری

وی فرمایشات رهبر معظم و فرمانده کل 
قوا در نماز جمعه تهران پرداخت و از درگاه 

خدا سلامت و طول عمر مقام معظم رهبری 
را خواستار شد و گفت: چند هفته ای است 
که روزهای تلخی را سپری کردیم روزهایی 

که جهان اسلام عزادار شد. شهادت اسوهُ 
صبر و استقامت، اسوه جهاد سید حسن 

نصرالله و سردار شهید سر لشگر نیلفروشان 
در جنایات رژیم کودک کُش وجهل 

صهیونیستی در لبنان و غزه، کام همه 
مسلمین جهان را تلخ و عزادار کرد.
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